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Nr. 33656/2023 
 

 

 

PROCES- VERBAL 
încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare, convocată de 

îndată,  a Consiliului Judeţean Cluj din data de 21 august 2023 

 
Dl. Marius Mînzat:   

Bună ziua. 
În conformitate cu prevederile art. 179 coroborate cu art. 134  din 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, precum și potrivit Hotărârii Consiliului 
Judeţean Cluj nr. 170/2020, republicată, privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a Consiliului Judeţean Cluj, prin Dispoziţia nr. 936 din 
21 august 2023  am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă extraordinară 
pentru astăzi, data de 21 august 2023, ora 1300. Convocarea consilierilor judeţeni 
s-a făcut de îndată, în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri au fost postate pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, 
au fost afişate la sediul acestuia şi au fost transmise electronic tuturor 
consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la desfășurarea acestei ședințe publice 
a fost afişat la sediu, postat pe site-ul propriu şi a fost transmis către mass-
media. 

Lucrările prezentei şedinţe extraordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
vor desfășura prin intermediul unei platforme online de videoconferință, 
începând cu ora 1300.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

 Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 37. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe platforma online de 
videoconferinţă, după semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească 
procedura de înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 
Dl. Marius Bălaj: 
 Bună ziua, Marius Bălaj sunt, mie nu mi-a apărut pe ecran opțiunea ne 
înregistrare! 
Dl. Marius Mînzat:   
 Verificăm! 
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Dl. Alexandru Cordoș: 
 Bună ziua, Alexandru Cordoș sunt, nici eu nu am reușit să mă înregistrez! 
Dl. Marius Mînzat:   
 Verificăm și la dumneavostră, domnule consilier! 
 Am verificat și considerăm prezenți atât pe domnul Bălaj cât și pe 
domnul Cordoș. 

În această situație, consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă și 
ținând cont de solicitările exprimate verbal privind înregistrarea prezenței, 
constat faptul că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 
Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 29 de membri, fiind îndeplinite 
prevederile legale pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  
 În acest moment absentează dl. Antal Géza, dl. Cuibus Valentin Claudiu, 
dl. Oprea Laurențiu, dl. Balla Francisc, D-na Laura Stănilă, dl. Molhem 
Mohammad Bashar, dl. Alin Tișe și dl. Felezeu Călin Valentin (motivat). 

* 
Menționăm faptul că până la încheierea ședinței s-a modificat numărul membrilor 

prezenți, fiind prezenți un număr de 30 de membri, deoarece pe parcursul desfășurării 
ședinței s-a înregistrat și prezența domnului Antal Géza.  

* 
Este prezentă la această şedinţă şi doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

* 
În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi.   
Vă rog să pregătiţi votul electronic.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online de 
videoconferinţă. 

În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 29 de voturi „pentru”, 
astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat.  

 
Ordinea de zi cuprinde 5 puncte, după cum urmează: 
 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Investiții în sisteme 

informatice și în infrastructura digitală din cadrul Spitalului Clinic de 
Recuperare Cluj-Napoca” 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Digitalizarea 
Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie „Leon Daniello”  Cluj-Napoca 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Dezvoltarea 
sistemelor digitale în cadrul Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-
Napoca – eSCBI 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Dezvoltarea 
sistemelor digitale în cadrul Spitalului  de Boli Psihice Cronice Borșa 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
ai obiectivului de investiții RESTAURAREA, CONSOLIDAREA ȘI 
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CONSERVAREA ANSAMBLULUI ”OCTAVIAN GOGA” DIN COMUNA 
CIUCEA 
Inițiator – Alin Tișe – președinte 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză,  espective aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 

Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați! 
Dacă nu sunt asemenea situații, vă propun să mergem mai departe cu 

derularea acestei ședințe. 
* 

Având în vedere faptul că între timp s-a conectat și domnul Antal Géza, vom proceda la 
înregistrarea prezenței acestuia.  

În urma înregistrării, constat că din totalul celor 37 de membri în funcţie care compun 
Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 30 de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru 
buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei.  

În acest moment absentează dl. Antal Géza, dl. Cuibus Valentin Claudiu, dl. Oprea 
Laurențiu, dl. Balla Francisc, D-na Laura Stănilă, dl. Molhem Mohammad Bashar, dl. Alin Tișe și 
dl. Felezeu Călin Valentin (motivat). 

* 
 

Dacă legat de ordinea de zi sunt intervenții? 
Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„Investiții în sisteme informatice și în infrastructura digitală din cadrul 
Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Iancu Gheorghe: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Lucian Cordiș: 
 Mă scuzați, era oprit microfonul! 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 
 Dacă-mi permiteți domnule vicepreședinte? 
Dl. Marius Mînzat: 
 Vă rog, domnule consilier! 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule vicepreședinte, grupul USR apreciează implementarea acestor 
proiecte din PNRR pentru digitalizare, motiv pentru care ne și aflăm, astăzi, la 
această ședință extraordinară și vom susține aceste proiecte, dar trebuie să 
precizez o chestiune pe care am mai precizat-o și anterior și reiterez 
rugămintea de a trimite toate documentele la momentul convocării comisiilor, 
proiectele detaliate au fost comunicate doar astăzi, la ora 9,20. Sunt proiecte 
importante pentru județul nostru și pentru spitalele din județul nostru și 
trebuie să avem timp să le citim aprofundat. 
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Dl. Marius Mînzat: 
 Mulțumesc, domnule consilier! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Vom susține proiectele, le-am citit, dar ideal ar fi să fie trimise la timp ca 
să poată fi studiate aprofundat. 
Dl. Marius Mînzat: 

Ne cerem scuze pentru inconvenient! Vă mulțumesc frumos! 
Dacă altcineva dorește să mai ia cuvântul legat de acest punct de pe 

ordinea de zi? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului „Investiții în sisteme informatice și în 
infrastructura digitală din cadrul Spitalului Clinic de Recuperare Cluj-Napoca”, 
acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 153 

 
* 

*         * 
2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

Digitalizarea Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie „Leon Daniello”  Cluj-
Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 28 voturi „pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului Digitalizarea Spitalului Clinic de 
Pneumoftiziologie „Leon Daniello”  Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 154 

 
* 

*         * 
3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

Dezvoltarea sistemelor digitale în cadrul Spitalului Clinic de Boli 
Infecțioase Cluj-Napoca – eSCBI, cu mențiunea că a fost analizat în 
comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
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Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea proiectului Dezvoltarea sistemelor digitale în cadrul 
Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca – eSCBI, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 155 

 
* 

*         * 
4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

Dezvoltarea sistemelor digitale în cadrul Spitalului  de Boli Psihice 
Cronice Borșa, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Marius Mînzat: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 M-am uitat puțin pe lista de achiziții de aici și am văzut că pentru 
achiziționarea unei aplicații pentru android și sistemele de la Aplle, undeva la 
100 mii de euro. Am văzut că la toate spitalele se achiziționează soft-uri 
medicale cu valori destul de mari, dar aici la Borșa am văzut că aplicația pentru 
telefoane și poate pentru tablete e undeva la 100 mii de euro. Oare am putea 
primi și noi specificații sau dacă e cineva de la Borșa să ne spună, să ne dea 
câteva detalii, de ce aplicația costă atât de mult aici? Doar la aplicație mă refer, 
nu la soft. 
Dl. Marius Mînzat: 

Am înțeles și nu prea am înțeles întrebarea, dar o să o rog pe colega 
noastră, doamna Diana Coman, să ne lămurească. 
D-na Diana Coman: 
 Bună ziua, Diana Coman sunt, documentațiile au foat pregătite de firme 
de specialitate achiziționate de spitale, dacă se câștigă proiectele, se vor 
organiza licitații, iar la acel moment valoare finală va fi cea stabilită de ofertanți. 
Nu știu dacă am înțeles bine ce m-ați întrebat? 
Dl. Cătălin Sălăgean: 
 Întrebarea noastră..... 
Dl. Marius Mînzat: 

În principiu despre asta este vorba, era vorba despre preț, valoare reală 
sau valoarea de achiziție va fi dată de către o licitație publică unde, de obicei, 
din experiența pe care o avem, prețurile scad. 



 

6 

 

D-na Diana Coman: 
Dacă se câștigă proiectele! 

Dl. Marius Mînzat: 
Dacă se câștigă, evident! 

D-na Diana Coman: 
Acum suntem abia în faza de depunere! 

Dl. Marius Mînzat: 
Mulțumesc, doamna Coman! 
Dacă mai există cineva care dorește să intervină? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 27 voturi „pentru”, 1 

”abținere” și 2 membri nu au votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea proiectului Dezvoltarea sistemelor digitale în cadrul 
Spitalului  de Boli Psihice Cronice Borșa, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 156 

* 
*         * 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții RESTAURAREA, 
CONSOLIDAREA ȘI CONSERVAREA ANSAMBLULUI ”OCTAVIAN GOGA” 
DIN COMUNA CIUCEA, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 

Doresc să le mulțumesc colegilor din Comisia de buget-finanțe pentru 
că, astăzi, au răspuns prezent și am putut să dezbatem și să dăm avize la 
aceste cinci proiecte de pe ordinea de zi. Vă Mulțumesc!  
Dl. Marius Mînzat: 

Vă mulțumesc și eu! Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
D-na Adela Dehenes: 
 Adela Dehenes sunt, daca-mi permiteți? 
Dl. Marius Mînzat: 

Poftiți, doamna Dehenes! 
D-na Adela Dehenes: 

Vrea să vă spun că mă bucur foarte mult că am ajuns în această fază cu 
proiectul de reastaurare a ansamblului de la Ciucea. Valoarea lui este foarte 
mare, am avut putin timp sa verific, am descărcat toate materialele, am 
analizat pe sărite câteva documente vizuale, aș vrea sa spun încă din această 
fază incipientă un lucru, probabil știți că în țară, dar și în județul Cluj și în mun. 
Cluj-Napoca s-au realizat asemenea proiecte de renovare a unor obiective, 
care sunt foarte importante atât pentru administrație cât și pentru societatea 
clujeană. Aș vrea să propun, să gândim și să menținem pe parcursul întregului 
proiect un mecanism în care să implicăm societatea civilă, să existe o 
dezbatere publică. Acum este tardiv, este vorba numai despre indicatori, este 
vorba de faptul că aplicăm pentru acești bani, dar în continuare să existe 
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randări pe care să le expunem public, să existe o modalitate prin care să se 
poată vizita sau constata la fața locului și prin noi, ca instituție care patronează 
acest demers. Trebuie să învățăm din ceea ce se întâmplă și anume, că uneori, 
execuția la final poate aduce nemulțumiri care ar fi putut fi corectate pe 
parcursul lucrărilor. Asta este ceea ce am vrut să spun, să consemnăm și să 
mai discutăm. Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Mulțumesc, foarte bună intervenția dumneavoastră. Dacă mai dorește 
cineva să intervină? 
D-na Laura Chiorean: 

Domnule vicepreședinte, stimați colegi, pe mine m-a bucurat acest 
proiect, în primul rând aș vrea să felicit echipele care au lucrat la toate 
proiectele aflate azi pe ordinea de zi, dar în special aș vrea să-i felicit pe cei care 
au făcut posibil ca noi să discutăm astăzi despre investiții la Muzeul Octavian 
Goga din Ciucea. Probabil, colegii noi intrați în consiliul județean nu știu că ani 
de zile noi ne-am luptat cu pericolul iminent de a pierde Muzeul Octavian 
Goga. Nu o să-i nominalizez azi, dar vreau să-i felicit din suflet pe toți cei care s-
au implicat în mod direct sau indirect, pe cei pe care unii îi cunoaștem și mai 
ales pe cei pe care nu-i cunoaștem și care au făcut posibil ca acest monument 
să fie salvat și să rămână în proprietatea Consiliului Județean Cluj, așa cum a 
fost voința atât a lui Octavian Goga cât și a distinsei sale soții. Îi felicit pe cei 
care s-au luptat în instanță pentru proprietatea consiliului județean, îi felicit pe 
cei care au restabilit adevărul, îi felicit pe cei care s-au implicat ca acest adevăr 
să fie cunoscut și demonstrat. Multe felicitări tuturor; bineînțeles și colegilor, 
atât din consiliul județean cât și din echipelor din spitalele nominalizate 
anterior și care fac posibile proiectele de investiții majore în infrastructura 
spitalelor, telemedicina, sistemele moderne sunt servicii pe care cu siguranță 
pacienții din județul Cluj le așteaptă cu nerăbdare de mult timp. 

 Felicitări tuturor! Mulțumesc! 
Dl. Marius Mînzat: 

Vă mulțumesc! Am să le transmit colegilor mei, acum, o parte dintre 
dumneavoastră, cu siguranță știți, cel puțin cei care au fost mai dinainte 
membri în Consiliul Județean Cluj, că a fost o adevărată epopee cu aceste 
acțiuni în instanță în care consiliul județean nu a ținut neapărat să deposedeze 
pe cineva de drepturi și de bunuri, dar a respectat și a dorit să respecte dorința 
familiei Goga și acest obiectiv să ajungă acolo unde au dorit ei și unde este 
locul lui. Sigur că pe parcursul proceselor, cei care au contestat acest lucru, au 
încercat să aducă tot felul de argumente care au fost demonstrate de instanță 
că sunt nefondate, nereale și acest important edificiu a revenit Consiliului 
Județean Cluj și vă mulțumesc pentru aprecieri. 

Dacă mai esistă discuții pe această temă? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic prin intermediul platformei online 

de videoconferinţă. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 29 voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Judeţean adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții 
RESTAURAREA, CONSOLIDAREA ȘI CONSERVAREA ANSAMBLULUI 
”OCTAVIAN GOGA” DIN COMUNA CIUCEA, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 157 



 

8 

 

 
* 

*         * 
Stimați colegi, deoarece este o ședință extraordinară, convocată de 

îndată, vreau să vă mulțumesc pentru participare, care mai aveți concedii vă 
doresc concediu plăcut și vreau să vă anunț că ședința ordinară de luna acesta 
va fi în data de 31 august, iar azi o să vă transmitem materialele pentru comisii. 

Vă mulțumesc încă o dată și vă doresc o zi bună! 
 

* 
Având în vedere faptul că au fost epuizate punctele înscrise în ordinea 

de zi, constat că lucrările prezentei şedinţe s-au încheiat. 
Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 

din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparenţa în 
administraţia publică nr. 52/2003, cu modificările şi completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afişat la sediul 
Consiliului Judeţean Cluj şi publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
          
 
 

      PREŞEDINTE,                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
         ALIN TIŞE                                                         SIMONA GACI 


